

How will the Single-Use Plastic Ban Affect Food Packaging in Hong Kong?

即棄塑膠產品管制對香港食品包裝有何影響？

Starting from 22nd April, Hong Kong will introduce a ban on single-use plastics, prohibiting the sale and use of Styrofoam products, plastic straws, stirrers, cutlery, plates and containers in local restaurants for dining-in or takeaway purposes, bringing unmatched opportunities for Eco-packaging as businesses seek new alternatives. Join the green revolution and position your brand as a sustainable choice at RBHK!

由4月22日起，香港將實施即棄塑膠產品管制，禁止餐廳銷售及使用堂食或外賣用的發泡膠產品、塑膠吸管、攪拌棒、餐具、碟和食物容器。為應對新政策，餐飲企業急需尋求可持續的替代品，繼而為環保包裝市場創造商機。立即攜手香港餐飲展，加強環保品牌定位，為綠色餐飲作出貢獻！

Learn More
了解更多

Exhibit Now
立即參展

Do you know?

Approximately 20 percent of municipal solid waste in Hong Kong consists of plastic waste, with plastic tableware accounting for 10 percent.

你知道嗎？

香港約20%的都市固體廢棄物是塑膠廢棄物，其中塑膠餐具便佔了10%。

In-demand solutions 受歡迎環保包裝方案：



Home Compostable 可家庭堆肥

Packaging typically made from paper and bagasse, which will break down quickly within home environments.

一般由紙張和甘蔗渣等材料製成，在家中也能快速自行分解。



FSC Certified 森林管理委員會認證

Products in paper, wood or bamboo made with materials from well-managed forests and/or recycled sources.

來自經認證的「良好管理森林」和/或回收材料製成的紙張、木材或竹製包裝。



Reusable 可重用

Glass containers, ceramic cups or organic cotton tote bags for restaurants' recollection after used.

使用後由餐廳回收的玻璃容器、陶瓷杯或有機棉布袋等。

Featured Exhibitors 焦點展商



[CREATIVE FOODSERVICE & PACKAGING LIMITED](#)
5F-G21



[EASY PRINTING NETWORK LIMITED](#)
5F-B01



[FU WAH INDUSTRIAL \(HK\) LIMITED](#)
5F-C13



[GRAND REMIX CATERING EQUIPMENT COMPANY](#)
5F-B12



[PALRON NEW MATERIALS COMPANY LIMITED](#)
5F-F03



[SUN CHEONG HONG STATIONERY & PAPER](#)
5F-G14

Got more sustainable packaging solutions to offer? 想分享更多環保包裝解決方案？

Learn More
了解更多

Exhibit Now
立即參展



SME Export Marketing Fund 中小企業市場推廣基金

Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the "SME Export Marketing Fund" to save up to 50% exhibiting costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達50%的參展費用！